
Zápis ze schůzky Školské rady Základní školy, Jičín, Železnická 460

konané dne 20. 9. 2017

Přítomni: Mgr. B. Kalátová Lisá, Mgr. I. Čepková, Mgr. J. Hlaváčová, Mgr. P. Jiránková,    p.
H. Kmínková, doc. Mgr. T. Kozel, Ph.D., Ing. H. Makovičková, Mgr. M. Zelingerová, Mgr. P.
Havelková - host

Omluveni: Ing. M. Kazda, Mgr. R. Koláčná

Program: 

1) doc. Mgr. Tomáš Kozel, Ph.D. zahájil schůzku a seznámil přítomné s programem jednání.

2)  Mgr.  P.  Havelková,  koordinátorka  ŠVP,  seznámila  přítomné  se  změnami  ve ŠVP
vycházejícími z opatření MŠMT ze dne 29. 6. 2017 a týkajícími se zaměření školy a dále
vzdělávání žáků se SVP (forma Dodatku č. 4 ke stávajícímu ŠVP)

3)  Výroční  zpráva  za  školní  rok  2016/2017:  všichni  přítomní  měli  možnost  vyjádřit  se
k obsahu a formálnímu zpracování výroční zprávy; doc. Kozel navrhl graficky oddělit výčet
úspěchů žáků ve sportu a v ostatních oborech ;  poté  hlasováním  členové  školské  rady
jednomyslně schválili znění výroční zprávy. 

4)  Ředitelka  školy Mgr.  B.  Kalátová  Lisá  informovala  o  připravovaném návrhu rozpočtu
školy, o uskutečněných opravách v budově školy a materiálním vybavení – vše proběhlo a
probíhá,  jak  bylo  naplánováno.  Dále  ředitelka  školy  informovala:  v měsíci  říjnu  začnou
všichni pedagogové pracovat na vizích, akčním plánu a směřování školy pro další období. 

5) doc. Kozel zmínil možné vypsání nových dotačních titulů MŠMT v rámci OP VVV.

6) Ředitelka školy Mgr. B. Kalátová Lisá informovala o nové třídní učitelce ve třídě 5. C,
třída pracuje velmi dobře. 

7) Usnesení:

a) Školská rada projednala změny ve ŠVP.     

b) Školská rada schválila Výroční zprávu Základní školy, Jičín, Železnická 460 za školní rok
2016/2017.

V Jičíně 20. září 2017 zapsala Ivana Čepková

Předseda Školské rady doc. Mgr. T. Kozel, Ph.D.


